

Referat fra Skydeudvalgsmødet

onsdag den 17. august 2016, 17.30 – 20.30

Afholdt hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød
Mødet starter med let forplejning

Deltagere:

Andreas Gradischnig, Svend Bodilsen, Jørgen Busch, Peter Vester Fabrin.

Mødeleder: Dorte Overgaard

Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat af mødet den 30. juni 2016
2. Tilføjelser til dagsorden
3. Afrapportering fra administrationen
4. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt.
5. Fokuspunkter
6. Budget 2017. Gennemgang af oplægget.
7. Pistoludvalg
8. L2017, fortsat

1. Godkendelse af referat af mødet den 30. juni 2016

Referat: Referatet er godkendt.

2. Tilføjelser til dagsorden

Holdturnering vinter kører hele sæsonen? Overdrages til riffeludvalget.
Møde om vinterens stævner?

Referat:

Bulletpoints på hjemmesiden med hjælperanmodninger. Hjemmesiden skal være vores kontakt til udøveren.

3. Afrapportering fra administrationen

Historisk gruppe er sammensat og afholder første møde her i huset på mandag den 15. august. Gruppen består af Johnny Kierstein, Ebbe B. Andersen, Christian Larsen og Kristen Trap.

Vi har været på spørgeskema-uddannelse (DEFGO)

Hillerød Skytteforening, Kim Stæhr, overvejer et pistolhjælpetræner-kursus.

Både Værløse og Søllerød tænker over et Træner-kursus på pistol.

Henvendelser fra flere skoler vedrørende Skoleskydning.
Stavnsholtskolen, Farum (Per og Peter / Farum Skytteforening)
Maglehøjskolen, Ølstykke (Nikolaj / Ølstykke Skytteforening)
Skuldelev Skole / Fjordlandsskolen (Claus / Jægerspris Skytteforening)
Stenløse Privatskole (Lasse / Stenløse Skytteforening)
Lasse fortalte, at han har fået henvendelse fra Lærkeskolen.

Lige pt. er der bare 3 tilmeldte fra Farum til Inspirations- og Orienteringsmødet vedrørende Skoleskydning.

Referat:

4. Regnskabsopfølgning, Aktuelt regnskab og status for resten af året sendes torsdag.

Referat:

Ansøgning til økonomiudvalget om vi må bruge overskuddet fra 2016 på IR-udstyr og våbenskab. Check husets indboforsikring!

5. Fokuspunkter

fra sidst:

Hundested Skytteforening

Martin med på næste udvalgsmøde og beskrive indgående hvad CRM kan gøre ved foreningsbesøg.

Referat:

Michael Gren og Jan Bruhn – træningsplanlægning.

Våbenskab er OK ifølge Inge K. Indkøbes i 2016 og skal rumme 2 langdistance-rifler og 4 biatlon-rifler.

Polle er klar til at påtage sig projekt Ung igen. Kontoret tager kontakt og aftaler datoer.

6. Budget 2017, fortsat.

Gennemgang af budgettet, som er fremsendt tidligere. Budgettet vil være i papirform på mødet.

Referat:

Introskrivelse til nye formænd til udvalget

7. Pistoludvalg.

Hvad er status på pistoludvalget, er alle med næste år og hvem vil ind i stedet?

Referat:

Peter træder tilbage som formand til aktivitetsmøde og efter sigende forlader Jan Rajchman også pistoludvalget. Vi skal holde møde med pistoludvalget, der skal findes en dato. De næste seks måneder skal der arbejdes på, at finde nye folk til pistoludvalget.

Kontoret skal sende specifik hjælperanmodning om PISTOL-hjælpere til lørdag (1 stk.) og 2 stk. til om søndagen!

8. L2017, fortsat

– hvordan får vi ambassadører og hvordan får vi mange med?
Hvad har vi med til stævner og lignende.

Referat:

HH sender mails ud til alle der var med til L2013.